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Referat møte FAU Borgheim ungdomsskole 
Torsdag 2 3 . 0 5 . 2 0 2 4  

 

Klasse Representant Klasse Representant Klasse Representant 

8A Hilde Paulin-Poulsen 9A Lina Maråk 10A Eivind Halvorsen 

8B Nathalie Hofsoy (vikar) 9B Truls Fagernes Olsen 10B Trude Ellingsen 

8C Marie Risheim 9C Therese Bigseth 10C Maaike Dooper 

8D Kristian Ingdal 9D Olena Sultan 10D Bjørn Waagø 

8E Stine Arneberg Aas 9E Anita Therese Schjerverud 10E Mette Holtan-Tøraasen 

8F Heidi Therese Berg-Storøy 9F Katrin Risheim 10F Marit Solhaug Medby 

8G Linn-Jeanett Heimtun  9G   Elin Marie Christensen Ohrt   

   

Representanter for 8D, 9A, 9D, 10D var fraværende 
Rektor Pål Engseth deltok fra kl . 

 
Saksliste:  
27/2023-24 Godkjenning saksliste og referat 
04/2023-24 oppfølging: Klasseball 10.trinn. Fremdrift i planlegging 
13/2023-24 oppfølging: Kontinuitet i råd og utvalg. Videre arbeid med årshjul/godkjenning årshjul 
16/2023-24 oppfølging: Trygt skolemiljø, intern dialog før møtet med rektor.  
28/2023-24 Gjennomgang av årsberetningen. 
29/2023-24 Eventuelt info fra verv. 
30/2023-24 Eventuelt. 
 

Med rektor tilstede:  
18/2023-24 oppfølging: Bekymring rundt psykososialt læringsmiljø på skole. 
31/2023-24 Rektor tar eventuelt opp saker han ønsker å adressere i FAU 
 

   Referat:  
Saksnummer Innhold Beskrivelse 

22/2023-
24 

Godkjenning 
saksliste og 
referat 

Godkjent saksliste og referat. 

04/2023-
24 

Oppfølging: 
Klasseball 
10.trinn 

Oppdatering av 10.klasse ball; 
Økonomi- dugnad gjennomført og mottok 101 Vipps. Per nå vet de ikke hvor mye som 
er kommet inn, men de estimerer at de er på målsetning eller noe over. 
Planlegging- organisatoriske utfordringer i komiteen og oppleves som ikke optimalt. 
Elevkomiteen ønsker å gi ut egen invitasjon til skoleballet (Grunnet 
foreldrearrangement kan ikke skolen gi ut invitasjon-derfor vanskelig å ha oversikt over 
antall mottatte invitasjoner).  
Maler og informasjon angående 10. klasseball lages av komiteen og legges ut på skolens 
hjemmeside istedenfor fysisk perm. 
Det ble tatt opp med rektor at elevene ønsker at lærerne også skal være tilstede som 
gjester. 
FAU-representant med ansvar for 10.klasse ball hadde møte med rektor i etterkant av 
FAU-møtet for å diskutere noen detaljer. 

13/2023-
24 

Oppfølging: 

Kontinuitet i 
råd og 
utvalg/Årshjul 

Vedtatt i FAU at årshjulet er godkjent og ferdig redigert samt klart til å publiseres på 
skolens hjemmeside. Ingen innvendinger.  
Det ble tatt opp muligheten for at ledelse i FAU sitter  i styret i 1 år men med 
overtagelse av verv midt i skoleåret (ved årsskiftet), slik at man får en overlapping. 
Dette innebærer at FAU representanter sitter i FAU i minimun 1,5 år, noe som kan være 
en god løsning for å få kontinuitet. 
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16/2023-
24 

Oppfølging:  

Trygt 
skolemiljø, 
intern dialog 
før møtet 
med rektor 

Sak tatt opp på hvert FAU-møte. FAU spurt om de har noen innvendinger på sak. Rektor 
kommer senere og informerer.  
 
Rektor er interessert i om FAU har noen innspill angående foreldremøte. 
Det kommer fram at få oppmøte kan være grunnet tidspunkt for foreldremøte som 
burde være tidligere på året, dårlig informasjon til enkelte klasser og trinn, ønsker at 
man legger opp slik at foreldre kan bli kjent, slå sammen temaer slik at temaene ikke går 
igjen gjennom alle trinnene men samtidig at man opplyser om f.eks tema rus. EVT 
klassemøte først så felles etterpå.  

28/2023-24 Gjennomgang 
av årsmelding 

Ingen innvendinger til årsmelding.  
Det gjøres endring i ett av punktene (opplyst på møtet) da man bestemmer at 
ferdigskrevne søknader (omtalt i tidligere referater) om midler sendes inn til neste frist 
(september), nå da FAU har fått kontonummer og neste FAU uansett ikke vil rekke 
denne fristen. 

29/2023-
24 

Eventuelt info 
frå verv 

FAU-styret saman informerer på foreldremøte og gir informasjon til videre FAU-styret 
for neste år. 

30/2023-
24 

Eventuelt Ingen eventuelle saker i dag. 

Med rektor tilstede: 

18/2023-
24 

Psykososialt 
læringsmiljlø 
på skolen 

-17.mai tilbakemelding om at det fungerte veldig bra i år. Gode tilbakemeldinger fra 
skolen. Mange foresatte som stilte opp i toget med elevene.  
-Det kommer inn en ny lærer med som får sosiallærer rolle, i tillegg til Daniel Eckhart 
fra høsten av.  
-Rektor og soisiallærer ønsker innspill frå FAU med tanke på det psykosisoale miljøet 
på skolen. Sosiallærer informerer om tanker de har rundt neste års arbeid. Skolen er 
en stor skole med elever fra ulike steder hvor det blir viktig å jobbe videre med å snu 
en negativ trend der Borgheim ungdomsskole blir assosiert ned nye negativt. Dette 
arbeidet har allerede begynt og det er satt inn mange tiltak og grep allereie for å snu 
dette (bl.a. at rektor og sosiallærer hilser på alle elevene hver morgen, og 
grøtservering på onsdager)  
-Sosiallærer og rektor gir gode tilbakemeldingar om hvordan elevene hver morgon blir 
møtt av dem for å skape gode relasjoner til elevene. Fått midler til innkjøp, hæverk har 
hatt en nedgang, venter på vedtak og at uteområdet skal oppgraderes, , sette i gang 
flere arrangementer, varmmaten med havregrøt et positivit tiltak som skaper et 
fellesskap blant elevene. 

31/2023-
24 

Eventuelt 
saker frå 
rektor 

-Klassearrangementer- klassekontaktene orgnasierer. Rektor vil holde tråden i dette.  
 -Klassekontaktene inviteres inn med FAU til et møte i begynnelsen av skoleåret, for å 
komme i gang med klassearengementer og bli kjent, samt utveksle ideer til hva som 
kan gjøres.  
-Budsjettmøte med Hilde Skjerven-nytt kutt i år. Kuttet er på ca. 10 millioner i 
oppvekstsektoren i Færder kommune. I følgje budsjettet vil dette si at kuttet blant 
annet på ressurser i klasserommene.  
-Energidrikk er ikkje lenger lov på skolen- dette er gitt beskjed om til elevene. Tiltaket 
fungerer.  
-Informasjonen om Borgheim ungdomsskole 75 år. Tverrfaglig tema med en kveld på 
skolen.  Ønske om at FAU tar ansvar for kaffe, te etc. i fojaeen for å få inn litt penger til 
det.  

   

   

  Referat og vedtekter ligger på BUS nettside:  

FAU - Borgheim Ungdomsskole (faerder.kommune.no) 
 
Videre informasjon:  
Alt du trenger å vite om Foreldrerådets arbeidsutvalg (FAU) - Foreldreutvalget for 
grunnopplæringen (foreldreutvalgene.no) 

 

https://faerder.kommune.no/borgheim-ungdomsskole/rad-og-utvalg/fau/
https://foreldreutvalgene.no/fug/alt-du-trenger-a-vite-om-foreldreradets-arbeidsutvalg-fau/
https://foreldreutvalgene.no/fug/alt-du-trenger-a-vite-om-foreldreradets-arbeidsutvalg-fau/
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 Referent: Maaike Dooper, Therese Bigseth og Marie Risheim 
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